
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
sa 7. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od 29. 1.2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 

 Višnja Jelenčić, predsjednica 

 Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 

 Igor Suhin, član 

 Dr.Sandra Graf Župčić, član i 

 Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 
 

Sjednici nije nazočio: 
• Krunoslav Pribanić, član 
 

Ostali nazočni: 

 Zvjezdana Galić, članica Građanske inicijative Kantrida 

 Đina Jurčić, članica GIK-a /članica pododbora za kulturu MO 
 
Usvojen zapisnik sa 6. sjednice od  2023.godine. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 

      

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o radu VMO Kantrida od 1.siječnja 2023. do 31.12.2023.g. 
2. Informacije o programskoj aktivnosti  VMO za 2024.g. - Likovne radionice 2024. 
3. Izvješće o održanom sastanku u MO, u svezi prometne problematike u ulici Portić 
4. Razno. 

Točka  1 

Predsjednica Vijeća MO, gospođa Višnja Jelenčić otvara raspravu u svezi Izvješća o radu VMO 

Kantrida od 1.siječnja 2023. do 31.prosinca 2023.godine. Nazočne članice GIK-a, gospođa Zvjezdana 

Galić i  gospođa Đina Jurčić aktivno su učestvovali u raspravi (u trajanju od cca sat vremena) kako u 

svezi Izvješća tako i glede programskih  (nerealiziranih) aktivnosti VMO za 2023.   Na kraju rasprave 

se donosi 

 

Zaključak: 

U Izvješću  o radu Vijeća MO Kantrida  pod točkom 10, u programskoj aktivnosti doček Djeda 

Mraza, u Izdacima iz općih prihoda razdvojiti ukupno utrošena sredstva reprezentacije tj. 

programske aktivnosti i sredstva reprezentacije VMO (Zaključak o prenamijenjeni sredstava) 

Također uskladiti sveukupni iznos pod  rednim brojem 11. Prihodi i rashodi. Nakon usklađenja, 

o Izvješću ponovno će glasovati, na  slijedećoj sjednici. 

O pisanom podnesku gospođe Zvjezdane Galić na Izvješće o radu Vijeća MO - prigovoru koje 

se prvenstveno odnosi na  odustajanju od realizacije programskih aktivnosti (Ex temepore i 

ekološka akcija)  i kako navodi  propadanje financijskih sredstava iz područje programskih 

aktivnosti MO Kantrida za 2023.g. upoznati će se nadređene iz Odsjek za mjesnu samoupravu 

i zatražiti njihovo očitovanje. 
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     Točka 2 

Predsjednica Vijeća, gospođa Višnja Jelenčić izvijestila je  nazočne  o predstojećim programskim 

aktivnostima VMO . Uz to, informirala je  Vijećnike i goste o  tijeku i radnjama koje su poduzete  za 

organiziranje programske aktivnosti Vijeća - Likovne radionice. Nakon toga prepustila je riječ gospođi 

Đini Jurčić (pismeno zatražila nazočnost na sjednici) članici pododbora za kulturu pri MO  u svezi ove 

točke dnevnog reda. Gospođa  Jurčić se zahvalila nazočnima  na imenovanju u pododbora za kulturu 

te iznijela par svojih prijedloga u svezi likovnih radionica 

 

Zaključak: 

Informacija  kao takva primjena na znanje. Za sva ostala pitanja, prijedloge, primjedbe, 

sugestije ...  u svezi održavanja likovne radionice, ne samo gospođa Jurčić  već i drugi 

zainteresirani slobodno neka se obrate predsjednici pododbora za kulturu gospođi Dijani 

Rosandić Živković. 

 

Točka  3 

Predsjednica je upoznala članove Vijeća sa sastankom održanim u MO, na kojem su bili  stručni 

djelatnici iz Grada Rijeke, Rijeka plusa, prometne policije, predstavnika - korisnika  sportske dvorane 

i građana Kantrida, a u svezi prometne problematike u ulici Portić. Nakon provedene rasprave, 

dogovoreno je da se svim korisnicima u objektima Stadiona Kantrida pošalje priopćenje slijedećeg 

sadržaja. Mole se vlasnici motornih vozila (zaposlenici klubova, roditelji djece koji treniraju u 

objektima Stadiona Kantrida), a posebice se apelira na stanare, u toj ulici, da svoja motorna 

vozila, dok traju radovi, ne ostavljaju tj. da se ne parkiraju niti zaustavljaju ispred i oko dvorane. 

Preporuka je da se koristi veliko parkiralište uz pomoćno nogometno igralište, ispod dvorane. 

Ujedno molimo građane za strpljenje i poštivanje prometne signalizacije, kao i navedene 

preporuke. 

Zaključak: 

Informacija primljena na znanje. Nakon završetka radova u ulici Portić, Vijeće će  sazvati Zbor 

građana na temu: Pre regulacija prometa u ulici  Portić. 

 

Točka  4 

Vijećnica  dr. Sandra Graf  izrazila je svoje nezadovoljstvo  glede ne-realizacije prijedloga prioriteta 

za 2024. pod nazivom „Sigurnost djece u Labinskoj ulici“. Nadalje dr. Sandra Graf  upućuje na to da 

MO treba inzistirati  da se prije kretanja u radove na predmetnoj lokaciji održi sastanak na kojem će 

biti  uz Vijeće MO  biti nazočni predstavnici škole, roditelji djece kao i drugi zainteresirani građani. 

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (4 glasa za)  je usvojilo  prijedlog  vijećnice dr. Graf da se 

od Rijeka plusa zatraži informacija kad se kreće u realizaciju prioriteta pod nazivom - Sigurnost 

djece u Labinskoj ulici. Prije kretanja u radove organizirati sastanak na kojem će uz Vijeće MO  

biti nazočni predstavnici škole, roditelji djece, kao i drugi zainteresirani građani. 

 
Sjednica je završena u 19 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 2 (dvije) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                            Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                
      
   Dragica Šibenik                                                  Višnja Jelenčić  


